
Or.0052/2/09 

R  A  D  A      G  M  I  N  Y      S  Z  C  Z  U  T  O  W  O

P R O T O K Ó Ł    N r  X X / 0 9
Sesji Rady Gminy Szczutowo

odbytej w dniu 06 marca   2009 r.

Protokół zawiera: 
1. Uchwałę Nr XX/123/09 w sprawie przyjęcia regulaminu wynagradzania    
                                           nauczycieli , zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez 
                                           Gminę  Szczutowo.
2. Uchwała Nr XX/124/09 w sprawie powołania Komisji doraźnej do 
                                           opracowania zmian w Statucie Gminy Szczutowo . 
3. Uchwała Nr XX/125/09 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
                                           w wyborach do Parlamentu Europejskiego . 
4. Uchwała Intencyjna Nr XX/126/09 w sprawie przystąpienia Gminy   
                                           Szczutowo do projektów kluczowych realizowanych przez 
                                           Samorząd Województwa Mazowieckiego w ramach RPO  
                                           WM 2007-2013.    
5. Uchwała Nr XX/127/09 w sprawie przyjęcia planów pracy Komisji Rady  
                                           Gminy Szczutowo na rok 2009 .
6. Uchwała Nr XX/128/09 w sprawie  zmian w budżecie gminy na rok 2009 .
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P R O T O K Ó  Ł   N r  XX/ 0 9
Sesji Rady Gminy  S z c z u t o w o

odbytej w dniu 06 marca   2009 roku
w sali posiedzeń Urzędu Gminy w Szczutowie .

Przewodniczył : Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński .
Protokółowała : Celina Szczepańska – Inspektor ds. obsługi Rady i Kancelarii . 
                                                              Sesję rozpoczęto o godz.                        10,10 
                                                              Zakończono o godz.                               13,30 
                                                              Stan radnych      -                                        15 
                                                              Obecnych           -                                        12 
                                                              Nieobecnych  usprawiedliwionych     -         2 
                                                              Nieobecnych nieusprawiedliwionych  -        1
                                                              Procent frekwencji   -                                  80
Obecność radnych   przedstawia załączona do protokołu lista obecności .  
Udział również wzięli : Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński, Skarbnik Gminy – Pani
Anna Jeżewska, Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski .

Porządek obrad sesji :
1. Otwarcie ,stwierdzenie quorum, przyjęcie porządku obrad XX Sesji Rady 
    Gminy  Szczutowo.    
2. Przyjęcie protokółu z  XIX Sesji Rady Gminy .
3. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XVIII i XIX Sesji Rady Gminy
    Szczutowo oraz działalności Wójta w okresie między sesjami .    
4. Składanie interpelacji i wniosków .
5. Sprawozdanie z działalności Urzędu Gminy w Szczutowie w roku 2008. 
6. Uchwalenie Regulaminu wynagradzania nauczycieli , zatrudnionych w szkołach  
    prowadzonych  przez Gminę Szczutowo .     
7. Powołanie Komisji doraźnej do opracowania zmian w Statucie Gminy
    Szczutowo .  
8. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania w 
    wyborach do Parlamentu Europejskiego.   
9  Podjęcie uchwały intencyjnej w sprawie przystąpienia Gminy Szczutowo do
    projektów kluczowych realizowanych przez Samorząd Województwa  
    Mazowieckiego w ramach RPO WM 2007-2013 .    
10.Uchwalenie planów pracy  Komisji  na 2009 rok .
11.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2009.
12.Sprawy różne :
    - Rozpatrzenie pisma dotyczącego bezpłatnego zrzeczenia się działki   przyległej  
      do drogi powiatowej .    
13. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i wnioski . 
14. Zakończenie obrad XX  Sesji Rady Gminy Szczutowo . 
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P r z e b i e g :

Do punktu 1 porządku obrad :
Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński dokonał otwarcia XX Sesji
Rady  Gminy  Szczutowo.  Następnie  przywitał  przybyłych  na  sesję:  kierowników
jednostek organizacyjnych ,radnych ,sołtysów oraz pracowników samorządowych .
Na podstawie listy obecności stwierdził ,że Rada jest prawomocna do podejmowania
uchwał .
Wobec braku uwag,  proponowany  porządek obrad sesji Przewodniczący Rady – Pan
Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie .
Na stan radnych 15 ,obecnych  i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” przyjęciem porządku obrad XX Sesji   głosowało- 12 radnych .
„Przeciw” –  0  .
„Wstrzymało się od głosu ” - 0   .
Rada jednogłośnie przyjęła porządek obrad XX  Sesji Rady Gminy  .

Do punktu 2 porządku obrad : 
Protokół  XIX  Sesji Rady Gminy Szczutowo był wyłożony do wglądu w Biurze Rady
w okresie między sesjami i na sali posiedzeń przed sesją  . 
Radni nie zgłosili uwag . 
Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew Kopciński  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie
protokołu z XIX  Sesji Rady Gminy Szczutowo. 
„Za” przyjęciem protokołu głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw”     -   0 
„Wstrzymało się od głosu”   - 0 
Rada jednogłośnie przyjęła protokół  z XIX  Sesji Rady Gminy Szczutowo.

Do punktu 3 porządku obrad : 
Sprawozdanie  z  realizacji  Uchwał  podjętych  na  XVIII  i  XIX  Sesji  Rady  Gminy
Szczutowo  i  działalności  między  sesjami  przedstawił  Wójt  Gminy  –  Pan  Jakub
Smólczyński . 
Sprawozdanie z realizacji uchwał stanowi załącznik do protokółu . 
Dalej poinformował : 
- 2.01.2009 r. – narada – Skarbnik ,Sekretarz ,Kierownik GOPS , Kierownik Referatu
Rolnictwa i Infrastruktury nt. realizacji budżetu 2009 ,Programu Integracji Społecznej ,
przeniesienia GOPS do budynku Policji , zagospodarowania zwolnionych pomieszczeń.
-13.02.2009  r.  –  spotkanie  z  Kierownikiem Zarządu  Powiatowego  Dróg  na  którym
omówiono  :  projektowanie  budowy  drogi  powiatowej  w  Mościskach-  pilniejsza,
bardziej potrzebna budowa drogi Józefowo- Modrzewie –Maluszyn, skierowano prośby
dot.  budowy  chodnika  w  Szczutowie  od  restauracji  ”Leśna”  do  cmentarza  oraz
odwodnienia przy remizie OSP . 
-  14.01.2009  r.  –  Grodzisk  Mazowiecki  –Konwent  Samorządów  Województwa
Mazowieckiego-  Puchar  Marszałka  za  I  miejsce  w Województwie  Mazowieckim w
Ogólnopolskim Sportowym Turnieju Miast i Gmin do 5 tys. mieszkańców .
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- 15.01. 2009 r.  – zebranie sołectwa Szczutowo – zatwierdzenie przez mieszkańców
„Planu Odnowy Miejscowości Szczutowo ” .
-  17.  01.  2009  r.  –  zebranie  sołectwa  Gójsk  –  zatwierdzenie  „Planu  Odnowy
Miejscowości Gójsk”  .
- 16.01. 2009 r. i  17.01.2009 r. spotkanie z Dyrektorami Szkół na którym omówiono
wyniki pracy szkół po egzaminie , organizacje ferii świątecznych , Program PIS . 
- 20.01. 2009 r. podpisano akty notarialne na sprzedaż działek w Gójsku . 
-  21.01.2009  r.  –  spotkanie  w  sprawie  ustawienia  przekaźnika  na  placu  obok
oczyszczalni ścieków z  operatorem  sieci komórkowej „Pley”. 
- 7.01.2009 ,14.01.2009 , 24.01.2009, 2.02.2009- zebrania sprawozdawcze za 2008 r. w
OSP . W zebraniach uczestniczyli sołtysi , radni . Nie odbyło się zebranie w Blinnie ze
względu na niską - frekwencję .
- 27.01.2009 r. – Sesja Rady Gminy.
- 30.01.2009 r. – Spotkanie  Noworoczne w Urzędzie Miasta Sierpc . 
-  3.02.2009  r.  Walne  Zgromadzenie  Gminnej  Spółki  Wodnej  .  Pozytywna  ocena,
udzielono absolutorium  dla Zarządu Spółki . 
Zgromadzono  środków  finansowych  -62.642  zł   z  tego  składki  19.173  zł  –  46
%.Wykonano  17  km  .  Odmulono  7  km  .  Wykonano  przepusty  ,  usunięto  awarie
drenarskie . 
- 4.02.2009 r. – Dom Kultury w Sierpcu – udział w programie na żywo nt . ochrony
środowiska  „Radio dla Ciebie” .
- 10. 02.2009 r. spotkanie z oświatą nt. realizacji programu „Z nauką ścisłą za Pan Brat”
- realizacja od 1.03.2009 r. .
- 12.02.2009 r. w ZSO w Gójsku – Krąg Przyjaciół Sierpeckiego Harcerstwa - udział
wójtowie gmin z terenu powiatu sierpeckiego , dyrektorzy szkół .
-  13.02.2009  r.  –  Gąbin  –  100  lecie  Biura  Terenowego  Zarządu  Oddziału
Wojewódzkiego ZW.OSP RP w Płocku / Udział członków O/Gminnych z 4 powiatów /.
-  17.02.2009  r.  Warszawa  –  Wojewódzki  Fundusz  Ochrony  Środowiska  i  GW  –
podpisanie umowy na umorzenie 120 tys. zł pożyczki zaciągniętej  na kanalizację w
Bliznie z przeznaczeniem środków na kanalizację w Podlesiu .
-  19.02.2009  r.  OSP  Gójsk  spotkanie  z  Zarządem  –  problemy  jednostki  –  udział
Przewodniczącego  Rady  Gminy  i  Zarządu  Koła  Związku  Emerytów i  Rencistów  –
omówiono sprawy Związku i współdziałania z OSP.
-  20.01.2009 r.  zbiórka  zużytego sprzętu  elektronicznego /telewizory,  sprzęt  AGD ,
telefony , komputery/  w Szczutowie i Gójsku – zebrano 5,5 tony .
-  25.02.2009 r.  – Płock – spotkanie  z Wojewodą Mazowieckim – udział  Sekretarza
Gminy . Zwrócono uwagę na : ograniczanie środków finansowych na zadania zlecone
we wszystkich sferach , zapowiedzi zmian ustaw i rozszerzania zadań własnych ,prośby
o pomoc finansową na działalność policji .
- 27.02.2009 r. w „Skansenie” zorganizowane spotkanie z Wojewodą Mazowieckim .
Kuratorem Oświaty , wójtowie gmin z terenu powiatu.
- 2.03.2009 r. – narada – Dyrektorów Szkół  + Przedstawiciele ZNP nt:
  - realizacja  ustawy o systemie oświaty , Karta Nauczyciela , 
  - realizacja ustawy Karta Nauczyciela ,
  - zmiany w organizacji pracy w szkołach ,
  - kryteria podziału rezerwy subwencji oświatowej ,
  - arkusze organizacyjne na lata 2009/2010 . 
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  - 5. 03. 2009 r. – Koło Zw. Emerytów i Rencistów  w Szczutowie i w Gójsku – Dzień
Kobiet  -  udział  Pana  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  –  Pana  Józefa  Jerzego
Mazurowskiego . 
W  najbliższym  czasie  zorganizowane  zostaną  spotkania  z  Radami  Pedagogicznymi
poszczególnych szkół na wniosek Przewodniczącego Komisji Oświaty, Wychowania ,
Zdrowia i Porządku Publicznego w celu wyjaśnienia zmian w organizacji w szkołach . 
Prosił  Dyrektorów  Szkół  o  wyszukiwanie   i  wykorzystywanie   środków
pozabudżetowych . 
- Pan Paprocki Tomasz – radny - nie zgodził się ze  stwierdzeniem Wójta Gminy dot.
ważności  dróg  -dla  kraju,  województwa  nie  jest  ważna  ale  dla  mieszkańców   jest
najważniejsza droga w Mościskach.
Rada przyjęła informacje bez uwag . 

Do punktu 4 porządku obrad : 
Interpelacje złożyli : 
- Pan Paprocki Tomasz – radny -   zgłosił i złożył na piśmie następujące interpelacje :
1) W trosce o usprawnienie pracy Rady Gminy oraz Urzędu Gminy wnosił o , w miarę
możliwości zwoływanie łącznych posiedzeń poszczególnych komisji oraz wcześniejsze
zwoływanie posiedzeń komisji przynajmniej na tydzień przed terminem Sesji.
2)Wnosił  o  utworzenie  dobrowolnego  funduszu  Rady  Gminy  poprzez  wpłaty  przez
radnych  lub  dyspozycje  potrącenia  20%  z  jednej  diety  miesięcznej  (styczniowej)  .
Fundusz  byłby  do  dyspozycji  Rady  z  przeznaczeniem  na  cele  losowe  oraz
reprezentacyjne.  Niewykorzystana  kwota  funduszy,  z  roku  ubiegłego  ,  przekazana
zostanie wraz z końcem I kwartału na cel charytatywny wybrany przez Radę Gminy . 
Interpelacje stanowią załączniki do protokółu  . 
-Pan  Fijałkowski  Andrzej  –  radny  –  przez  miejscowość  Podlesie  przebiega  droga
powiatowa ,  o  którą  również  należy zadbać.  Rozmowy w tej  sprawie  w Starostwie
niewiele skutkują . 

Do punktu 5 porządku obrad :  
 Sprawozdanie z działalności Urzędu Gminy w Szczutowie za rok 2008 radni otrzymali
na piśmie oraz omówione zostało na posiedzeniach Komisji .  
Sekretarz  Gminy  –  Pan  Dariusz  Lazarowski  poinformował  ,że  informacja  zostanie
zamieszczona na stronie BIP Urzędu Gminy . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu . 
Wobec  braku  dyskusji  Przewodniczący  Rady  –  Pan  Zbigniew  Kopciński  przyjęcie
sprawozdania poddał pod głosowanie radnych . 
Obecnych i uczestniczących w głosowaniu  12 radnych . 
„Za” przyjęciem sprawozdania głosowało 12 radnych .
„Przeciw: - 0 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada jednogłośnie przyjęła przedstawione sprawozdanie . 

Do punktu 6 porządku obrad :
Wójt Gminy poinformował ,iż w dniu 22 stycznia 2009 r. weszła ustawa w życie z dnia
21 listopada 2008 r.  o zmianie  ustawy – Karta Nauczyciela .  Ustawa ta wprowadza
szereg zmian w Karcie  Nauczyciela  m.  in.  znosi  obowiązek corocznego uchwalania
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regulaminów  wynagradzania  nauczycieli  .Organy  stanowiące  stały  zobligowane  do
uchwalenia  regulaminu  wynagradzania  na  podstawie  tego  zmienionego  ustawowego
upoważnienia  .Przyjęty  roczny  regulamin  wynagradzania  nauczycieli  na  2009  rok
utracił moc obowiązującą .
Radni  nie  wnieśli  uwag  do  proponowanego   projekt  regulaminu  wynagradzania
nauczycieli . 
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały  ,  a
Przewodniczący Rady poddał  pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0
„Wstrzymało się od głosu” – 0 
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/123/09 w sprawie przyjęcia regulaminu
wynagradzania  nauczycieli  ,  zatrudnionych  w  szkołach  prowadzonych  przez
Gminę Szczutowo . 
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 7 porządku obrad : 
Sekretarz  Gminy-  Pan  Dariusz  Lazarowski   poinformował  ,że  obowiązujący  Statut
Gminy Szczutowo był uchwalony w roku 2003 . Od tego czasu nastąpiły  liczne zmiany
w  przepisach  prawnych  i  należy  przystosować  statut  do  obowiązującego
prawodawstwa .
Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  odczytał  projekt  uchwały  w
sprawie  powołania  Komisji  doraźnej  do  opracowania  zmian  w  Statucie  Gminy
Szczutowo . 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu – 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu”  - 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr XX/124/09 w sprawie  powołania Komisji
doraźnej do opracowania zmian w Statucie Gminy Szczutowo .  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 8 porządku obrad : 
Sekretarz  Gminy  -  Pan  Dariusz  Lazarowski  odczytał  wniosek  Wójta  Gminy  dot.
utworzenia  odrębnego  obwodu  głosowania  Nr  4  w  Domu  Pomocy  Społecznej  w
Szczutowie dla wyboru posłów do Parlamentu Europejskiego RP .
Wniosek stanowi załącznik do protokółu . 
Wobec  braku  uwag  ,Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  ,  a
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych .
„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych .
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu” -  0 .
Rada jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr XX/125/09 w sprawie utworzenia odrębnego
obwodu głosowania w wyborach do Parlamentu Europejskiego . 
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Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 9 porządku obrad :
Sekretarz Gminy – Pan Dariusz Lazarowski – przedstawił projekt uchwały intencyjnej
w sprawie przystąpienia Gminy Szczutowo do projektów kluczowych realizowanych
przez  Samorząd  Województwa  Mazowieckiego  w  ramach  RPO  WM   2007-2013.
Celami projektu m.in. są : promocja gospodarcza Gminy , aktywizacja obywateli oraz
przedsiębiorstw  w  procesach  inwestycyjnych  związanych  z  obrotem  nieruchomości
poprzez  dostęp  do  baz  wiedzy  o  Gminie  oraz  do  systemu  informatycznego
wspomagającego  formułowanie  i  udostępnianie  ofert  nieruchomości  przeznaczonych
pod  inwestycje  ,  zwiększenie  efektywności  wykorzystania  zasobów  informacyjnych
administracji  publicznej  ,  usprawnienie  obsługi  obywateli  i  przedsiębiorców  m.in.
poprzez  wdrożenie  elektronicznego  obiegu  dokumentów  ,elektronicznej  obsługi
obywateli,  elektronicznej skrzynki podawczej  ,  elektronicznego podpisu .  Wdrożenie
programu przewidziane na okres czterech lat .  Udział Gminy w kosztach wdrażania
wynosi 15 % .  Na dzień dzisiejszy środki finansowe niezbędne na pokrycie wkładu
własnego wynoszą 10 tys. zł . 
Radni  nie  wnieśli  uwag  .  Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  ,a
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych . 
„Przeciw” – 0.
„Wstrzymało się od głosu” –
Rada jednogłośnie podjęła  Uchwałę Nr XX/126/09 w sprawie przystąpienia Gminy
Szczutowo  do  projektów  kluczowych  realizowanych  przez  Samorząd
Województwa  Mazowieckiego  w ramach  RPO  WM  2007-2013  pn.:  1)
„Przyspieszenie  wzrostu  konkurencyjności  województwa  mazowieckiego,  przez
budowanie społeczeństwa informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez
stworzenie zintegrowanych baz wiedzy o Mazowszu”, 2) „Rozwój elektronicznej
administracji  w samorządach  województwa  mazowieckiego  wspomagającej
niwelowanie dwudzielności potencjału województwa”.
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 10 porządku obrad : 
W  punkcie  tym  Wiceprzewodniczący  Rady  odczytał  projekt  uchwały  w  sprawie
przyjęcia planów pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na rok 2009 . 
Radni nie wnieśli uwag do proponowanych przez Przewodniczących Komisji planów
pracy Komisji na rok 2009 . 
Przewodniczący Rady projekt uchwały poddał pod głosowanie .
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało – 12 radnych .
„Przeciw” – 0. 
„Wstrzymało się od głosu” – 0 .
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XX/127/09  w  sprawie  przyjęcia  planów
pracy Komisji Rady Gminy Szczutowo na rok 2009 . 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu . 
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Do punktu 11 porządku obrad :
Radni nie życzyli sobie przedstawiania  proponowanych zmian w budżecie gminy na
rok 2009 . 
Projekt uchwały z załącznikami otrzymali na piśmie  .
Nie wnieśli uwag do proponowanych zmian w budżecie gminy . 
W  związku  z  powyższym  Wiceprzewodniczący  Rady  –  Pan  Józef  Mazurowski  –
odczytał projekt uchwały . Przewodniczący Rady Pan Zbigniew Kopciński poddał pod
głosowanie . 
Obecnych i uczestniczyło w głosowaniu 12 radnych . 
„Za” podjęciem uchwały głosowało 12 radnych . 
„Przeciw” – 0 .
„Wstrzymało się od głosu ” – 0.
Rada  jednogłośnie  podjęła  Uchwałę  Nr  XX/128/09  w  sprawie  zmian  w budżecie
gminy na rok 2009 .  
Uchwała stanowi załącznik do protokółu . 

Do punktu 12 porządku obrad : 
W punkcie tym głos zabrali : 
-  Wójt  Gminy  –  Pan  Jakub  Smólczyński  –  poinformował  ,że  wpłynęło  pismo  od
Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu  dot.  bezpłatnego  zrzeczenia  się  powierzchni
działek  przyległych do drogi Nr 10 Gójsk – Mościska  na rzecz Skarbu Państwa –
Zarządu Dróg Powiatowych w Sierpcu. 
Inwestycja możliwa jest, jeżeli właściciele działek przyległych do przedmiotowej drogi
przekażą odpowiednią powierzchnię ziemi na rzecz Skarbu Państwa celem poszerzenia
pasa drogowego, którego szerokość w liniach   rozgraniczających winna wynosić 12 m .
Podkreślił ,że Gmina nie może przekazać tych działek na rzecz Skarbu Państwa , gdyż
nie  jest  ich  właścicielem  .  Gmina  jako  władająca   gruntem  ,  może  w  drodze
porozumienia tylko  udostępnić działki . 
Rada Gminy uznała, że należy nieodpłatnie  udostępnić działki Nr 65,140,149, 167/2
położone w Mościskach  celem poszerzenia pasa drogowego. 
- Wójt Gminy poinformował ,że drogi na terenie gminy będą  remontowane  za pomocą
równiarki  .  Wykorzystując  pozyskane  drewno  z  wyciętych  topoli  przy  cmentarzu
wykonane  zostaną  tablice  informacyjne  dla  wszystkich  sołectw  i  zamontowane  w
miejscach  wskazanych przez  sołtysów wsi  .  Również  zostaną  ustawione dodatkowe
pojemniki  do  segregacji  odpadów  .  Prosił  sołtysów  o  wskazanie  miejsca  oraz
zorganizowanie położenia płytek chodnikowych (zakupionych przez Urząd Gminy ) we
własnym zakresie przez mieszkańców wsi . 
- Przewodniczący Rady Gminy – Pan Zbigniew Kopciński – podziękował Dyrektorowi
Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  w  Gójsku  Panu  Markowi  Okonkowskiemu  za
właściwą współpracę  z Klubem Sportowym „Błękitni” i realizację zdań sportowych.
-  Pan  Paprocki  Tomasz  –  poinformował  ,że  mieszkańcy  wsi  Mościska  przekazali
nieodpłatnie na rzecz Skarbu Państwa – Zarządowi Dróg Powiatowych w Sierpcu 150
działek  na  powierzchnię  500  ha  z  przeznaczeniem  na  poszerzenie  pasa  drogowego
przylegającego do drogi Nr 10 .
Pytał , czy w gminie występowały przypadki wykupu gruntów podczas realizowanych
inwestycji . 
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- Wójt Gminy – w jednym przypadku wykupiony został grunt w Starej Woli .
-  Sekretarz  Gminy  –  Pan  Dariusz  Lazarowski  –  Towarzystwo Opieki  nad  osobami
Niepełnosprawnymi  w  Łodzi  zwróciło  się  o  pomoc  finansową  w  zrealizowaniu
programu  mającego  na  celu  pomoc  osobom  niepełnosprawnym  w  zakupie  sprzętu
rehabilitacyjnego dla naszych mieszkańców gminy w wysokości 535 zł . W związku z
tym, że posiadamy dodatkowe środki na realizację Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych,  które  zostaną  wniesione  do
rozdysponowania   na  sesji  w  m-cu  kwietniu  b.r.,  prosił  Radę  o  rozważenie  czy
wnioskowane środki przeznaczyć na ten cel   . Rada Gminy uznała , że należy dokonać
wsparcia  finansowego  w  kwocie  535  zł  na  realizację  w/w  Programu  .  Zadanie  to
zostanie  uwzględnione  w  Gminnym  Programie  Rozwiązywania  Problemów
Alkoholowych na  rok 2009 . 

Do punktu 13 porządku obrad: 
Odpowiedzi na interpelacje udzielił Wójt Gminy – Pan Jakub Smólczyński :   
1) wniosek dot. naprawy drogi w Podlesiu  zostanie przekazany do Zarządu Dróg
    Powiatowych w Sierpcu .
2)  interpelacje Pana Paprockiego Tomasza – stwierdził ,że musimy postępować 
    zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym  ,statutem i regulaminem pracy Rady
    Gminy  . Prywatnie jest za utworzeniem funduszu do dyspozycji Rady , jednak na
    podstawie obowiązujących przepisów nie można go formalnie utworzyć .
    Zasady odbywania  wspólnych posiedzeń   komisji  określa Regulamin pracy Rady i
    Regulamin pracy Komisji  . Nie można przyjąć zasady ,że zawsze wszystkie 
    Komisje odbywają   wspólnie posiedzenia  , co kłóciłoby się z ideą  powołania 
    Komisji. Ustawy nakazują powołanie komisji  rewizyjnej i budżetowej .
    Pozostałe komisje powołuje Rada zgodnie ze Statutem Gminy określając zasady
    oraz zakres  działania komisji .
    Wcześniejsze zwoływanie posiedzeń Komisji wiąże się z przesyłaniem z  
    wyprzedzeniem odpowiednich dokumentów , informacji i projektów uchwał , co nie
    zawsze jest możliwe ze względu na brak odpowiednich danych do ich opracowania . 
    Zgodnie ze statutem o terminie sesji zawiadamia się co najmniej na 7 dni , natomiast 
    o terminie sesji poświęconej uchwalaniu budżetu oraz rozpatrzeniu sprawozdań z 
    jego wykonania ,zawiadamia się co najmniej na 14 dni przed terminem sesji .  
    W miarę możliwości będziemy starali się wcześniej przed sesją zwoływać 
    posiedzenia Komisji .
Do punktu 14 porządku obrad  : 
Przewodniczący Rady – Pan Zbigniew Kopciński dokonał zamknięcia obrad XX Sesji
Rady Gminy Szczutowo . 

Protokółowała : 
Celina Szczepańska                                                        Przewodniczący Rady 
 
                                                                                        Zbigniew Kopciński 
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